
PROTOKÓŁ NR 18/17

z posiedzenia Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej, 

które odbyło się 30 maja 2017 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 14:30, a zakończyło o 15:30.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Krystyna Konieczna– Przewodnicząca komisji

2. Zofia Ujma

3. Krzysztof Gorczyca

4. Henryk Płoński

Nieobecni usprawiedliwieni: Ewa Pędziwiatr

Nieobecni nieusprawiedliwieni: 

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Małgorzata Krysiak

2. Irena Kawałek

              Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia- przyjęcie porządku obrad.

2. Zapoznanie się z aktualną sytuacją stołówki szkolnej przy Szkole Podstawowej Nr 1 .

3. Sprawy różne.

4. Zamknięcie posiedzenia.

Ad.  1 Przewodnicząca  Komisji  Zdrowia  i  Opieki  Społecznej  przywitała  zebranych,  otworzyła

posiedzenie Komisji i zapoznała z porządkiem obrad. Porządek został przyjęty jednogłośnie.

Ad.  2   Ponieważ dotychczasowy dzierżawca stołówki przy Szkole Podstawowej Nr 1 wypowiedział

(ustnie) umowę dzierżawy, zaistniało niebezpieczeństwo braku dożywiania dzieci i dorosłych objętych opieką

przez MOPS. (Przy czym dzierżawca zalega z zapłatą).

Również ustnie dotychczasowy dostawca posiłków (ten sam) wypowiedział,  też ustnie,  umowę  P.

Dyrektor MOPS o dostarczaniu tych posiłków.

Radni, członkowie Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej nie zgadzają się z tym, aby ludziom objętym

opieką przez MOPS wypłacać ekwiwalent za obiady, tj. kwotę ok. 70-80 zł miesięcznie.

Przy Szkole Podstawowej Nr 1 , 37  dorosłych miało zapewniony obiad, przy Szkole Podstawowej Nr

3, 109 dorosłych.

Łącznie z dziećmi programem dożywiania objęte było na koniec maja 2017 roku- 345 osób.

Usługodawca  (...)  zapewnia  w  formie  kateringu  posiłki  dzieciom.  Dorośli  więc  nie  będą  mogli

korzystać z tej formy pomocy.

Dziwnym zbiegiem okoliczności, jedyny usługodawca dożywiania, zmonopolizował tę formę usług i

zaistniał problem.

Propozycja P. Dyrektor MOPS Ireny Kawałek obejmuje dożywianie tylko dzieci poprzez katering, a

dorosłym planuje wypłacać ekwiwalent w kwocie 7 0-80 zł miesięcznie. 

Radni są przeciwni takim propozycjom.



Wszyscy członkowie  Komisji  Zdrowia i  Opieki  Społecznej  nie  zgadzają  się  z  takim rozwiązaniem

problemu, co we wnioskach.

Ad. 3  W sprawach różnych radni dyskutowali  o  negatywach rozwiązania  sprawy proponowanej

przez P. Irenę Kawałek.

Ad. 4  Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1.  Komisja Zdrowia i Opieki Społecznej wnioskuje do Pani Burmistrz o ogłoszenie przetargu na dożywianie

dzieci w szkołach i dorosłych objętych opieką MOPS-u.

2.  Radni,  członkowie  Komisji  Zdrowia  i  Opieki  Społecznej  kategorycznie  sprzeciwiają  się  wypłacaniem

ekwiwalentu za dożywianie osobom objętym opieką MOPS-u, gdyż nie będzie osiągnięty cel, czyli dożywianie.

Protokołowała:                                                                                                            Przewodnicząca Komisji:

   Zofia Ujma                                                                                                                     Krystyna Konieczna


